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RF.0012.1.8.2023.KBiSG
RF.0012.3.6.2023.KOKSiSS

PROTOKÓŁ

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych oraz Komisji
Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych odbytego w dniu 12 czerwca 2023 roku

o godz. od 14:45 – 16:00.

W posiedzeniu wzięli udział następujący członkowie komisji:
1. Woroch Jacek,
2. Rzepczyński Jan,
3. Nawrot Romuald,
4. Taciak Szymon,
5. Czaplicka – Zaremba Sylwia,
6. Gmerek Monika,
7. Dorsz Jacek.
8. Szczepaniak Filip,

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
oraz:

1.  Pawełczyk Janina,
2.  Kaczmarek Jarosław,
3.  Dorsz Jacek,
4.  Rzepczyński Jan.

oraz przedstawiciele Urzędu:
1. Surmicka Magdalena – Skarbnik Miasta i Gminy Dolsk,
2. Wierzbińska Barbara – Burmistrz Miasta i Gminy Dolsk,
3. Godawa Mirella – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Dolsk,
4. Marchlewska Maria– Kierownik Referatu Gospodarczego,
5. Gogół Marek – Inspektor ds. gospodarki komunalnej i dróg.

Na prowadzącego posiedzenie wybrany został Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw
Gospodarczych Jacek Woroch.

Przewodniczący poinformował, że wspólne posiedzenie Komisji odbędzie się w związku z
koniecznością zaopiniowania projektów uchwał na najbliższą Sesję RMiG Dolsk.

1. Rozpatrzenie projektów uchwał:
a) w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego,
b) w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej położonej w Masłowie w drodze

przetargu,
c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta i gminy Dolsk na 2023 rok,
d) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dolsk na lata 2023 –

2029,
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Ad.a. Omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie
z wychowania przedszkolnego.
Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza Mirella Godawa.
Zgodnie z zapisami art. 52 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych Rada gminy określa
wysokość opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym
kończą 6 lat, w prowadzonych przez gminę publicznych przedszkolach i punkcie
przedszkolnym, w czasie nie krótszym niż 5 godzin dziennie.
Minister właściwy do spraw oświaty i wychowania ogłasza w Dzienniku Urzędowym
Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” w terminie do końca marca roku, w którym
jest dokonywana waloryzacja, wysokość wskaźnika waloryzacji oraz maksymalną wysokość
kwoty opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego.
Mając na uwadze powyższe, w niniejszej uchwale zaproponowano wzrost od dnia 1 września
2023 r. opłaty za wychowanie przedszkolne do kwoty 1,30 zł, za każdą rozpoczętą godzinę
zajęć wychowania przedszkolnego ponad 5 godzin.
W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały należy uznać za uzasadnione.

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania:

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych:
1. Czaplicka – Zaremba Sylwia – „za”,
2. Gmerek Monika – „za”,
3. Szczepaniak Filip – „za”,
4. Nawrot Romuald – „za”,
5. Woroch Jacek – „za”,

Projekt uchwały zaakceptowany został 5 głosami „za”.

Ad.b. Omówienie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej
położonej w Masłowie w drodze przetargu.
Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarczego Maria Marchlewska.
Dla działki nr 35 położonej w obrębie gruntów Masłowo brak jest planu zagospodarowania
przestrzennego. Działka zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Dolsk zatwierdzonym Uchwałą Nr XXVIII/158/05 Rady Miasta
i Gminy Dolsk dnia 17 maja 2005 r. oraz zmianami wprowadzonymi Uchwałą
Nr XXXVIII/242/09 Rady Miasta i Gminy Dolsk z dnia 28 października 2009 r., Uchwałą
Nr IV/22/11 Rady Miasta i Gminy Dolsk z dnia 2 lutego 2011 r. oraz Uchwałą XXX/199/13
z dnia 27 lutego 2013 r. przeznaczona jest w studium pod tereny gruntów rolnych.
Według ewidencji gruntów to grunty orne w kl IVa.
Kompetencją Rady jest stanowienie w sprawach majątkowych gminy, podjęcie uchwały jest
niezbędne w celu uruchomienia procedury sprzedaży.
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Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania:

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych:
1. Czaplicka – Zaremba Sylwia – „za”,
2. Gmerek Monika – „za”,
3. Mejza Krystian – nieobecny,
4. Taciak Szymon – „za”,
5. Woroch Jacek – „za”,

Projekt uchwały zaakceptowany został 4 głosami „za” przy nieobecności 1 radnego.

Ad.c. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta
i gminy Dolsk na 2023 rok.
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta i Gminy Dolsk Magdalena Surmicka.
W projekcie uchwały budżetowej proponujemy następujące zmiany:
DOCHODY
Zwiększa się planowane dochody o kwotę 83 836,00 zł.
Plan dochodów po zmianach wynosi 28 213 487,32 zł.
Zmiana dotyczy zwiększeń dochodów bieżących, odpowiednio:
600 Transport i łączność
W rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne:
- zmniejsza się planowane wydatki w § 6370 (Środki otrzymane z Rządowego Funduszu
Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych) o kwotę
120 000,00 zł
758 Różne rozliczenia
W rozdziale 75814 Różne rozliczenia finansowe:
- zwiększa się planowane dochody w § 0970 (Wpływy z różnych dochodów) o kwotę
8 836,00 zł,
801 Oświata i wychowanie
W rozdziale 80104 Przedszkola:
- zmniejsza się planowane dochody w § 0830 (Wpływy z usług) o kwotę 30 000,00 zł,
- zwiększa się planowane dochody w § 2310 (Dotacja celowa otrzymana z gminy na zadania
bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu
terytorialnego) o kwotę                53 000,00 zł,
W rozdziale 80106 Inne formy wychowania przedszkolnego:
- zmniejsza się planowane dochody w § 2030 (Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa
na realizację własnych zadań bieżących gmin (związków gmin, związków powiatowo-
gminnych)) o kwotę 23 000,00 zł,
900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska
W rozdziale 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód:
-  zwiększa  się planowane  dochody  w  §  6680  (Wpłata  środków  finansowych
z niewykorzystanych w terminie wydatków, które nie wygasają z upływem roku
budżetowego) o kwotę 150 000,00 zł – podstawą tej zmiany jest złożone oświadczenie
wykonawcy, że nie wywiąże się z wykonania zadania w terminie do 30 czerwca 2023 r.
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z przyczyn niezależnych od niego; dlatego wprowadzono do budżetu środki, które na sesji
w grudniu 2022 r. zostały zabezpieczone w formie wydatków niewygasających.
921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego
W rozdziale 92195 Pozostała działalność:
- zwiększa się planowane dochody w § 2710 (Dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy
finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie
własnych zadań bieżących) o kwotę 45 000,00 zł.

Dochody bieżące po zmianie wynoszą 22 828 487,32 zł,
Dochody majątkowe po zmianie wynoszą 5 385 000,00 zł.

WYDATKI
Zwiększa się planowane wydatki o kwotę 644 340,04 zł.
Plan wydatków po zmianach wynosi 30 692 115,19 zł
Zmiana dotyczy przesunięć wydatków bieżących i zwiększeń majątkowych, odpowiednio:
600 Transport i łączność
W rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne:
- zwiększa się planowane wydatki w § 4300 (Zakup usług pozostałych) o kwotę 10 000,00 zł
– opracowanie zmiany organizacji ruchu
750 Administracja publiczna
W rozdziale 75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu):
- zwiększa się planowane wydatki w § 4260 (zakup energii) o kwotę 80 000,00 zł,
754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa
W rozdziale 7412 Ochotnicze straże pożarne:
- zwiększa się planowane wydatki w § 4270 (zakup usług remontowych) o kwotę 8 836,00 zł,
757 Obsługa długu publicznego
W rozdziale 75702 Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek oraz innych
zobowiązań jednostek samorządu terytorialnego zaliczanych do tytułu dłużnego – kredyty
i pożyczki:
- zwiększa się planowane wydatki w § 8110 (Odsetki od samorządowych papierów
wartościowych lub zaciągniętych przez jednostkę samorządu terytorialnego kredytów
i pożyczek) o kwotę 125 000,00 zł,
801 Oświata i wychowanie
W rozdziale 80101 Szkoły Podstawowe:
- zwiększa się planowane wydatki w § 4260 (zakup energii) o kwotę 80 000,00 zł, (50 000,00
SP Dolsk, 30 000,00 ZSP Masłowo),
W rozdziale 80104 Przedszkola:
- zmniejsza się planowane wydatki w § 2310 (Dotacja celowa przekazana gminie na zadania
bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu
terytorialnego) o kwotę 80 000,00 zł,
- zwiększa się planowane wydatki w § 4260 (zakup energii) o kwotę 20 000,00 zł,
- zwiększa się planowane wydatki w § 4330 (Zakup usług przez jednostki samorządu
terytorialnego od innych jednostek samorządu terytorialnego) o kwotę 30 000,00 zł,
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- zmniejsza się planowane wydatki w § 4790 (wynagrodzenia osobowe nauczycieli) o kwotę
50 000,00 zł,
851 Ochrona zdrowia
W rozdziale 85153 Zwalczanie narkomanii:
- zwiększa się planowane wydatki w § 4300 (zakup usług pozostałych) o kwotę 4,04 zł,
900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska
W rozdziale 90001 Gospodarka ściekowa i ochrona wód:
- zwiększa się planowane wydatki w § 6050 (Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych)
o kwotę 150 000,00 zł
W rozdziale 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach:
- zmniejsza się planowane wydatki w § 4210 (zakup materiałów i wyposażenia) o kwotę
700,00 zł na wniosek sołectwa Księginki,
- zwiększa się planowane wydatki w § 4300 (Zakup usług pozostałych) o kwotę 10 000,00 zł
na wycinkę drzew,
W rozdziale 90015 Oświetlenie ulic, placów i dróg:
- zwiększa się planowane wydatki w § 4260 (zakup energii) o kwotę 100 000,00 zł,
- zwiększa się planowane wydatki w § 6050 (Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych)
o kwotę 5 500,00 zł,
(zakup lampy oświetleniowej dla sołectwa Księginki)
921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego
W rozdziale 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby:
- zwiększa się planowane wydatki w § 4260 (zakup energii) o kwotę 20 000,00 zł,
W rozdziale 92116 Biblioteki:
- zwiększa się planowane wydatki w § 2480 (dotacja podmiotowa z budżetu dla
samorządowej instytucji kultury) o kwotę 45 000,00 zł,
926 Kultura fizyczna
W rozdziale 92695 Pozostała działalność:
- zwiększa się planowane wydatki w § 4270 (Zakup usług remontowych) o kwotę 2 700,00 zł
– na wniosek sołectwa Księginki,
- zmniejsza się planowane wydatki w § 4300 (Zakup usług pozostałych) o kwotę 2 000,00 zł –
na wniosek sołectwa Księginki,

Po zmianach plan wydatków bieżących wynosi 23 666 091,16zł,
plan wydatków majątkowych 7 026 024,03 zł,

PRZYCHODY
Zwiększa się planowane przychody o kwotę 560 504,04 zł:
- z wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy 560 500,00 zł,
- z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających
z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 4,04 zł,
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DEFICYT
Deficyt budżetu po zmianach wynosi 2 478 627,87 zł.
Zostanie sfinansowany w następujący sposób:
1) z wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu
jednostki samorządu terytorialnego, wynikających z rozliczeń wyemitowanych papierów
wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 1 500 652,08 zł;
2) z rachunków lokat w kwocie 867 703,00 zł;
3) wynikającymi z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na
realizację programu, projektu lub zadania z udziałem tych środków w kwocie 72 201,00 zł,
4) z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających
z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 38 071,79 zł.

-  Radna J. Pawełczyk – zwróciła się do Pani Skarbnik z pytaniem odnośnie wysokości
oprocentowania odsetek od zobowiązań finansowych gminy. Radna zapytała w jakiej
wysokości oprocentowane są lokaty, które gmina posiada?
-   Skarbnik M. Surmicka – lokaty oprocentowane są na 3% - 3,5%.
- Radna J. Pawełczyk – czy istnieje możliwość negocjacji wysokości odsetek?
Oprocentowanie lokat wzrosło, a obecna wysokość oprocentowania jest bardzo niska.
-   Skarbnik M. Surmicka – przed podwyżką lokaty nie były oprocentowane, po podwyżce
jest to 3%. Oprocentowanie na rachunku bankowym wynosi 3,375%.

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania:

Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych:
Wynik głosowania:

1. Czaplicka – Zaremba Sylwia – „za”,
2. Gmerek Monika – „za”,
3. Mejza Krystian – nieobecny,
4. Taciak Szymon – „za”,
5. Woroch Jacek – „za”,

Projekt uchwały zaakceptowany został 4 głosami „za” przy nieobecności 1 radnego.

Ad.d. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Dolsk na lata 2023 – 2029.
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta i Gminy Dolsk Magdalena Surmicka.
Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 14 czerwca 2023 r., dokonano następujących
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Dolsk:
1. Dochody ogółem zwiększono o 92 963,00 zł, z czego dochody bieżące zwiększono
o  62 963,00 zł, a dochody majątkowe zwiększono o 30 000,00 zł.
2. Wydatki ogółem zwiększono o 653 467,04 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono
o 497 967,04 zł, a wydatki majątkowe zwiększono o 155 500,00 zł.
3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi – 2 478 627,87 zł.
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Od 2024 r. nie dokonywano zmian w zakresie planowanych dochodów i wydatków
budżetowych.
W Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Dolsk:
1. Przychody budżetu zwiększono o 560 504,04 zł i po zmianach wynoszą 3 178 627,87 zł.
2. Rozchody nie uległy zmianie.

W zakresie zawartych umów, rozchody Miasta i Gminy Dolsk zaplanowano zgodnie
z harmonogramami.
Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Dolsk obejmuje również zmiany
w załączniku nr 2, które szczegółowo opisano poniżej.
Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć:
1. Przebudowa drogi gminnej w Międzychodzie.

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany
horyzontu czasowego załącznika nr 2 WPF.
Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć wpłynęły na zmianę pozycji
10.1.2 WPF, co przedstawiono w tabeli poniżej.

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł]
2023 6 203 552,00 -150 000,00 6 053 552,00

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające
względem pozycji opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie
z obowiązującym stanem faktycznym, na podstawie zawartych umów i porozumień.
Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały.

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania:
Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych:

1. Czaplicka – Zaremba Sylwia – „za”,
2. Gmerek Monika – „za”,
3. Mejza Krystian – nieobecny,
4. Taciak Szymon – „za”,
5. Woroch Jacek – „za”,

Projekt uchwały zaakceptowany został 4 głosami „za” przy nieobecności 1 radnego.
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2. Sprawy bieżące.
Na komisje zaproszony został Pan Marek Gogół – Inspektor ds. gospodarki komunalnej i dróg
w sprawie przyłączenia Mełpina do śremskiej komunikacji miejskiej.
- M. Gogół: mieszkańcy Mełpina wnioskowali o włączenie Mełpina do bezpłatnej śremskiej
komunikacji, której organizatorem jest Gmina Śrem. Organizator przewozu rozpatrzył
wniosek zainteresowanych mieszkańców w ramach zmiany przebiegu trasy linii nr 5. Żeby
komunikacja przekierowana została z Kadzewa do Mełpina musi się pojawić nowa lokalizacja
przystanku w Kadzewie. W chwili obecnej pasażerowie w miejscowości Kadzewo wysiadają
na przystanku zlokalizowanym w pasie drogowym drogi powiatowej relacji  Kadzewo –
Mórka przy Zakładzie Handlowo – Nasiennym Spójnia w Nochowie. Nowy przystanek
miałby zostać zlokalizowany wzdłuż drogi powiatowej w kierunku Bodzyniewa. Inwestycja
ta wymaga uzgodnienia z zarządcą drogi tj. Powiatowym Zarządem Dróg w Śremie
i niezbędne jest opracowanie projektu organizacji ruchu drogowego. Ponadto zgodnie
z wytycznymi organizatora przewozów tj. Gminy Śrem, aby móc zlokalizować przystanek
należy utwardzić teren pod wiatą, zapewnić oświetlenie, utwardzić dojście do przystanku oraz
zakupić i zamontować wiatę przystankową. Elementy te muszą zostać spełnione żeby
rozmawiać o zmianie trasy linii nr 5. Koszty lokalizacji nowego przystanku mogą oscylować
w granicy kilkunastu tysięcy złotych natomiast utrzymanie linii zgodnie z informacją od
organizatora przewozów Gminy Śrem będą wynosiły ponad 2 500,00 zł miesięcznie.
Przygotowanie i realizacja tego zadania zajęłaby kilka miesięcy.
- Radny Sz. Taciak – jaka jest rekomendacja gminy w powyższym temacie?
- M. Gogół – bezpośrednio przez Mełpin kursuje odpłatna linia PKS-u, która przebiega przez
miejscowości Mszczyczyn, Gajewo, Pokrzywnica, Ostrowieczno, Ostrowieczko, Dolsk,
Lubiatowo, Lubiatówko, Mełpin w dalej w kierunku Śremu. Linia ta obsługuje 2 kursy: ranny
i popołudniowy, co zapewnia dostęp młodzieży do szkół ponadpodstawowych w Śremie.
- Radny F. Szczepaniak – o jakiej ilości kursów mówimy w przypadku bezpłatnej
komunikacji miejskiej? Jakie byłyby ewentualne godziny tych kursów?
- M. Gogół –  jest  to  kwestia  4  kursów,  ponieważ linia  nr  5  dzieli  się na  dwie  trasy  A i  B.
Różnica polega na tym, że trasa A jedzie w jedną stronę, natomiast trasa B jedzie w drugą
stronę. Trasa A ze Śremu przebiega przez miejscowości Nochówko, Pełczyn, Wirginowo,
Bodzyniewo, Kadzewo, Mórkę, Jeleńczewo, Dalewo, Wyrzeka, Nochowo i wraca do Śremu,
natomiast trasa B kursuje w drugą stronę.
W godzinach rannych tj. ok. godziny 7.00 i popołudniowych ok. godziny 16.00 kursy linii nr
5 pokrywałyby się z obecnie funkcjonującą linią PKS-u.
- Radny J. Woroch -  zastanawiał się czy gminę stać na realizację takiego zadania, tym
bardziej, że przez Mełpin kursuje autobus PKS-u. Poprosił radnych o przemyślenie tej
kwestii.
- Rady J. Kaczmarek – odniósł się do kursów komunikacji śremskiej. Autobus zawozi dzieci
pod samą szkołę na ul. Popiełuszki w Śremie.  Mieszkańcy, głównie osoby starsze
wnioskowały o możliwość przyłączenia się do komunikacji śremskiej, ze względu
na potrzebę wizyt u lekarza, w aptece czy w sklepach spożywczych. Większość tych osób
nie posiada samochodów, nie mają możliwości „dostania się” do Śremu. Sfinansowanie tego
zadania jest kwestią jednorazową, natomiast comiesięczne utrzymanie linii w wysokości
2 500,00 zł nie jest dużą kwotą. W kwestii utwardzenia pobocza w celu dojścia
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do przystanku, można porozmawiać ze Starostą Śremskim o partycypowanie w kosztach
ponieważ przystanek usytuowany miałby być w pasie drogi powiatowej.
Radny stwierdził, że nie tylko mieszkańcy Mełpina skorzystaliby z tej komunikacji.
Autobusem PKS-u jeździ bardzo mało pasażerów ponieważ ceny biletów są wysokie.
Radny zasugerował rezygnację z opłacania linii PKS-u Mszczyczyn – Mełpin – Śrem.
- Burmistrz B. Wierzbińska – linia autobusowa Mszczyczyn – Mełpin – Śrem nie jest
nowym połączeniem, funkcjonuje od co najmniej 20 lat. Kurs ten został przywrócony na
prośbę Pani Sołtys z Mszczyczyna.
Podwiezienie dzieci pod sam budynek szkoły nie jest odpowiednim argumentem
na przyłączenie Mełpina do śremskiej komunikacji bezpłatnej.
Pani Burmistrz niejednokrotnie spotkała się z zarzutami mieszkańców, dlaczego mieszkańcy
niektórych miejscowości mogą korzystać z darmowego przejazdu, a inni muszą płacić.
- Radny J. Woroch – poprosił o przemyślenie powyższej kwestii. Uważa, że należałoby
kompleksowo podejść do tematu, sprawdzić czy istnieje możliwość podłączenia całej gminy
do bezpłatnej komunikacji miejskiej.
- Radna J. Pawełczyk – odniosła się, że niejednokrotnie wnioskowała o poszerzenie drogi na
Malinach, o wycięcie krzewów, jednakże nie w taki sposób w jaki zostało to zrobione.
Wstydem jest żeby równiarką wypchnąć korzenie, pinki drzew w dalszą część pasa
drogowego. Nie rozumie takiego „załatwienia” sprawy. Na uprzątnięcie poboczy 10 000,00 zł
nie wystarczy. Radna nie przypomina sobie żeby kiedykolwiek w innym sołectwie w taki
sposób poszerzona została droga.
- M. Gogół – zwrócił uwagę radnej, że przedmiotowa sprawa była już wyjaśniana w biurze.
Zadanie to zostało wykonane na prośby i interwencje mieszkańców oraz radnej i sołtysa
Nowieczka. Pobocze łuku drogi, na ul. Maliny w Nowieczku  porastają między innymi
odrosty drzew z gatunku robinii akacjowej. W miejscu przeprowadzenia robót znajduje się
wyjazd z gruntów rolnych dlatego pobocze zostało poszerzone, a krzewy i porosty zostały
zepchnięte wzdłuż pasa drogowego. Zadanie zostało wykonane przez Wykonawcę
realizującego usługę  profilowania dróg, za które gmina Dolsk nie poniosła dodatkowych
kosztów. Obecnie trwają jeszcze prace związane z bieżącym utrzymaniem i konserwacją
dróg. Po zakończeniu robót i podliczeniu kosztów, jeśli pozwolą na to środki budżetowe
pobocze drogi gminnej w newralgicznym miejscu zostanie uporządkowane. Na obecny czas
przeprowadzone prace nie stwarzają zagrożenia w ruchu drogowy, a uporządkowanie pobocza
jest wyłącznie elementem estetyki.

Przewodniczący Komisji
                    Jacek Woroch

Protokolant
Julia Kotkowiak


